

Wireless charging Precautions

Please pay attention to the following issues, otherwise it may cause abnormal charging, high charging temperature, intermittent charging, or even not charging.

1. Please put the phone/watch at the center of charge area

2. Three devices are charging at the same time, need QC2.0/3.0 Quick charger adapter(9V/1.67A), use two device to charging will be better at the same time . 5V 2A is normal charge, the charging speed would be slower. May be only two devices can be charged

3. The charging distance is 0-8mm, please don't wear protective case which is over 3mm thick.

3. The watch has temperature control. When the temperature reaches 40 degrees, it will stop charging automatically. If the temperature is normal, it will continue to charge.

5. No metal or magnetic objects around 6cm of the back center of the phone during charging.

6. The lower temperature, the faster charging speed. The charging speed is faster in winter than in summer.

7. Please don't charge in high temperature and humid environments to avoid damage of circuit.

Compatible:

Mobile phone compatibility: all devices that support Qi wireless charging

For Apple: can support fast charging 7.5W

For Samsung: can support fast charging 10W

Headphone compatible: only supports original AirPods and one-to-one imitation AirPods

Compatible Apple watch series: 4/3/2/1

无线充电注意事项

请注意以下问题，否则可能导致充电异常，充电温度过高，间歇充电，甚至不充电。

- 1.请把手机/手表放在充电区域的中心
- 2.三个设备同时充电，需要使用 QC2.0 / 3.0 快速充电器适配器（9V / 1.67A），2 个电器设备在同时充电会更好些。5V 2A 是正常充电，充电速度会变慢,可能会出现只能充两个设备
- 3.充电距离为 0-8mm，请不要装配比 3mm 厚的保护壳。
- 4.手表有温控保护。当温度达到 40 度，它会自动停止充电。如果温度是正常的，它会继续充电。
- 5.进行无线充电时，手机背面中心点直径 6cm 的距离范围不要有任何金属或者磁性物品。
- 6.较低的温度，充电速度更快。充电速度是冬天快于夏季。
- 7.请不要在高温和潮湿的环境中充电，以避免电路的损坏。